



Land Acknowledgement

We would like to begin by acknowledging that the land on which Centre Wakefield La Pêche cooperative stands is the traditional unceded territory of the Anishinaabe people. We recognize and respect the enduring relationship that exists between the Anishinaabe Nation and their ancestral lands.

For countless generations, the Anishinaabe people have cared for and maintained this land, as well as the waters and resources that accompany it. Their deep connection to the land is rooted in their rich cultural heritage, traditional knowledge, and ongoing stewardship.

We are committed to fostering a spirit of reconciliation, understanding, and collaboration with the Anishinaabe Nation. We strive to learn from their wisdom, values, and teachings, and to honour their traditions and protocols.

As we gather and engage within Centre Wakefield La Pêche cooperative, let us remember that we are in a sacred space. Let us be mindful of the responsibilities we have to the land and to one another, as we work together to build a more inclusive and equitable future.

In expressing this land acknowledgement, we hope to create awareness, foster respectful relationships, and work towards reconciliation with the Anishinaabe people. May we continue to grow in understanding and walk together on the path of reconciliation.

**2023
Annual General Meeting**

Chi-miigwech (Thank you)



Reconnaissance des terres

Nous aimerions commencer par reconnaître que le terrain sur lequel se trouve la coopérative Centre Wakefield La Pêche est le territoire traditionnel non cédé du peuple Anishinaabe. Nous reconnaissons et respectons la relation durable qui existe entre la Nation Anishinaabe et ses terres ancestrales.

Depuis d'innombrables générations, le peuple Anishinaabe prend soin et entretient cette terre, ainsi que les eaux et les ressources qui l'accompagnent. Leur lien profond avec la terre est ancré dans leur riche patrimoine culturel, leurs connaissances traditionnelles et leur gestion permanente.

Nous nous engageons à favoriser un esprit de réconciliation, de compréhension et de collaboration avec la nation anishinaabe. Nous nous efforçons d'apprendre de leur sagesse, de leurs valeurs et de leurs enseignements, et d'honorer leurs traditions et leurs protocoles.

Alors que nous nous réunissons et que nous nous engageons au sein de la coopérative Centre Wakefield La Pêche, rappelons-nous que nous nous trouvons dans un espace sacré. Soyons conscients des responsabilités que nous avons envers la terre et les uns envers les autres, alors que nous travaillons ensemble pour construire un avenir plus inclusif et plus équitable.

En exprimant cette reconnaissance de la terre, nous espérons susciter une prise de conscience, favoriser des relations respectueuses et œuvrer à la réconciliation avec le peuple anishinaabe. Puisse-nous continuer à progresser dans la compréhension et à marcher ensemble sur le chemin de la réconciliation.

Chi-miigwech (Merci).